

《单词百科:fuselage是什么意思?fuselage怎么发音?fuselage的解释和用法》

英语单词fuselage是什么意思?fuselage怎么读?fuselage怎么发音?简答网为您整理了fuselage的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



fuselage怎么读

fuselage的读音:[' fju:z ə lɑ: ʒ]

fuselage的意思

1、n. (飞机的) 机身;火箭的外壳;弹体;

fuselage的相关词组

1、fuselage fairing 机身整流[减阻]装置;

fuselage的双语例句

1、The skin of the fuselage, stabilizers, and engine cowling was severely buckled.

机身, 平衡舵以及发动机舱盖的外壳都被扭曲得很厉害.

2、The fuselage split in two close to the cockpit, and the tail broke off.

飞机的机身从驾驶舱附近断成两节, 尾部也断开.

3、A domelike gunner's enclosure projecting from the fuselage of a combat aircraft.

飞机上圆顶形的封闭式结构, 炮手的位置, 从飞机机身上突出.

4、The length of the fuselage was increased due to a degree of directional instability.

由于存在某种程度的航向不稳定性, 机身被加长了。

5、Bullets from our wing gun ripped into the fuselage of the enemy planes.

我们的机翼固定机枪发出子弹射入敌机机身.

6、However, the ARFF vehicle did not reach the fuselage until 34 minutes.

然而, 飞机救援消防车辆直到34分钟后才到达机身残骸处.

7、The motor mounts have been fabricated and installed in the lower fuselage.

汽车安装已编造并安装在较低的机身.

8、The be thin fuselage coordinates the ultra big touch screen, elegant a doubt.

超薄机身配合超大触摸屏幕, 雍容华贵毋庸置疑.

9、Fuselage of airplane can too the customer need to be adopted four pillar type construction.

机身也可用户需要采用四柱式结构.

10、Except positive fuselage noble elegant, is also in back's processing the flavor.

除去正面机身的高贵典雅, 在背部的处理上也是别有一番风味.

11、On the back of fuselage with a small frame, for users to watch television programs facilitated.

机身背面配有一个小支架, 为用户进行观看电视节目提供了便利.

12、The fuselage cracked in half, the lights went out and the right engine caught fire.

机身断成了两半, 灯全部熄灭, 右引擎着了火.

13、Should Drill hole on the fuselage reinforcing plate.

要钻在机身的加强层板上.

14、The tufts along the fuselage and wings perform a similar function.

沿机身和机翼塔夫茨执行类似的功能.

15、Please insert the main supporting steels into the fuselage and tighten the screws.

注意将主支撑钢丝插入机身内. 拧紧螺丝.

16、The aircraft took off with a gaping hole in its fuselage.

飞机起飞了, 机身上有一个裂开的口子.

17、The fuselage design also a good comparison, the relative price of Samsung is licensed for cheap.

机身的外观设计也比较不错, 现在的售价相对三星行货来说算是便宜的.

18、Color: The adoption pale blue of the fuselage surface color sprays Su.

颜色: 机身外貌接纳天蓝色喷塑.

以上是简答网为您整理的fuselage怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于fusela

ge的用法、fuselage的释义、f

uselage的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/fuselage>